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The Final Exams for Term 1 will begin on 17 December 2025, according to the attached exam
schedule.
Students are requested to arrive on time, bring all necessary materials, and maintain a quiet
and focused environment during the exams.

Tips for Students:
 • Plan your study time daily and stay organized.
 • Review key lessons and practice past exam papers.
 • Sleep early and eat a healthy breakfast before the exam.
 • Arrive at school well before the exam starts

Final Exams – Term 1



Star of the Week  & End of Term 1 & a Healthy Touch of
Excellence!
This week, the school celebrated the Stars of the Week, along with recognizing the winners
of the Healthiest Lunchbox initiative.
With this, we mark the end of Term 1 activities, and we extend our appreciation to all
students and parents for their support.



Workers’ Appreciation Initiative
The Activities Department and grade 12 girls organized a humanitarian initiative in which
snacks and breakfast were offered to the school’s workers in appreciation of their daily
efforts.



Plastic Challenge: Awareness Begins in Our
Schools

Ms. Arwa Nabil delivered an online lecture for Cycle 3 students titled “Plastic Challenge,” organized by Abu
Dhabi Authority in collaboration with the Sustainable Schools Program.
The lecture introduced students to the dangers of plastic use and simple ways to protect the environment by
reducing waste.
The session received positive interaction and helped raise environmental awareness among students.



Every Friday a Color” Initiative

As part of the Colorful Fridays initiative, this week we celebrated Purple Friday, where students
dressed in purple and participated in cheerful activities that reflected their positive school spirit.

Purple Friday



Healthy Eating Initiative – Science Department
The Science Department organized an awareness initiative about the importance of
healthy eating and consuming fruits and vegetables, supported by interactive
activities to promote health awareness among students.



Quick Question Initiative
The Public Relations Department launched the Quick Question Initiative, featuring questions about
UAE landmarks, national symbols, and the country’s history.
Students who answered correctly received instant rewards.
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Follow us and stay in touch with us! 📞
We are always happy to communicate with you and keep you updated with everything new 

at Al-Muttahid School.

@unitedschool.ae+971 50 352 0347

For any inquiries or comments, you
can contact us directly at the public
relations department:

For any inquiries or comments,

you can contact us directly at the
public relations department:

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 37 819 799



Thank you !

✨ Our school is your second home…
always get in touch with us



هنا تنمو قصص النجاح......أسبوعاً بعد أسبوع

الفصل الأول العدد 7

قسم العلاقات العامة

ض
 المتحدةنب



.تبدأ الامتحانات النهائية للفصل الدراسي الأول بتاريخ 17 ديسمبر 2025، وذلك وفق الجدول المرفق
يُرجى من جميع الطلاب والطالبات الالتزام بالحضور في الوقت المحدد، وإحضار الأدوات اللازمة لكل اختبار،

.والمحافظة على الهدوء داخل اللجان

:نصائح للطلاب
.تنظيم وقت الدراسة بشكل يومي • 

.مراجعة الدروس الأساسية وحل نماذج الامتحانات السابقة • 
.النوم المبكر وتناول وجبة صحية صباح يوم الامتحان • 

.الوصول إلى المدرسة قبل بدء الاختبار بوقت كافٍ • 

الامتحانات النهائية للفصل الدراسي الأول



نجم الأسبوع وختام الفصل الأول

تم هذا الأسبوع تكريم نجوم الأسبوع من طلبة المدرسة، كما تم تكريم الفائزين في مبادرة أفضل
لانش بوكس صحي.

وبذلك نكون قد وصلنا إلى ختام فعاليات الفصل الدراسي الأول، شاكرين جميع الطلاب وأولياء الأمور
على تعاونهم وجهودهم.



مبادرة العطاء للعمال والعاملات
قدّم قسم الأنشطة وطالبات الصف الثاني عشر مبادرة إنسانية تم خلالها تقديم سناكات وفطور صباحي

للعمال والعاملات في المدرسة تقديرًا لجهودهم ودورهم اليومي.



تحدي البلاستيك: وعي يبدأ من مدارسنا

قدّمت الأستاذة أروى نبيل محاضرة عن بعد لطلاب وطالبات الحلقة الثالثة بعنوان “تحدي البلاستيك”، بتنظيم من هيئة أبوظبي
وبالتعاون مع برنامج المدارس المستدامة.

تعرّف الطلاب خلال المحاضرة على مخاطر البلاستيك وأهمية تقليل استخدامه، إلى جانب أساليب بسيطة تساعد في حماية
البيئة.

ا من الطلاب، وساهمت في نشر الوعي البيئي بينهم. شهدت المحاضرة تفاعلًا جيدً



جمعتنا البنفسجية

ضمن مبادرة كل جمعة لون، احتفلنا هذا الأسبوع بـ الجمعة البنفسجية، حيث شارك الطلاب والطالبات بارتداء اللون
البنفسجي، والتُقطت صور جميلة تعكس روح المشاركة والمرح.



مبادرة الغذاء الصحي – قسم العلوم
نت نظّم قسم العلوم مبادرة توعوية حول أهمية الغذاء الصحي وتناول الفواكه والخضروات، وتضمّ

المبادرة أنشطة تفاعلية لتعزيز الوعي الصحي بين الطلاب.



مبادرة سؤال ع الطاير

قدّم قسم العلاقات العامة مبادرة سؤال على الطائر، بأسئلة تتعلّق بـ المعالم الأثرية في الإمارات، الرموز
الوطنية، وتاريخ الدولة.

يُطرح السؤال على الطالب، ومن يجيب بشكل صحيح يحصل على جائزة فورية..
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 تابعونا وتواصلوا معنا! ��
ا بتواصلكم معنا ومتابعتكم لكل جديد في مدرسة المتحدة. نسعد دائمً

@unitedschool.ae

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 50 352 0347

+971 37 819 799

للاطلاع على آخر الأخبار

والفعاليات، تابعوا حسابنا

على الإنستغرام:

لأي استفسار أو ملاحظة،

يمكنكم الاتصال بنا مباشرة

على قسم العلاقات العامة:



شكرًا لك!
ا ✨ مدرستنا بيتكم الثاني… تواصلوا معنا دائمً


